
Formandens	beretning	marts	2016	–	marts	2017	

	Dansk	Skoleidræt,	Nordjylland	

Indledning	

Aldrig	har	der	været	så	meget	fokus	på	sundhed	og	idræt	i	folkeskolen.	

Det	giver	positive	udfordringer	for	os	i	DSN.	Det	har	vi	mærket	det	
seneste	år.		

Kredsbestyrelsen	

Er	primært	centreret	om	3	skoler	Karensmindeskolen,	Bavnebakkeskolen,	
Støvring	samt	Gug	Skole,	Aalborg.	Det	har	været	en	styrke	i	det	daglige	
arbejde,	da	der	er	kort	afstand	fra	beslutning	til	handling.		

Vi	forventer,	at	alle	de	nordjyske	kommuner	bliver	mere	tilknyttet	vores	
netværk.	

Jannie	Lynge	udtrådte	efter	15	år	i	tjenesten	i	2016.	Jannie	bliver	heldigvis	
tilknyttet	kredsbestyrelsen	som	ad	hoc	medarbejder.	Det	er	vi	glade	for.	

Vi	siger	velkommen	til	Mads	Fuglsang	fra	Biersted	skole	(Jammerbugt).	

Mads	vil	gerne	tilknyttes	kredsbestyrelsen.	

Hjemmesiden	

	Vi	har	fået	en	flot	hjemmeside.	Det	har	været	/	er	en	stor	opgave	for	
Jesper	Sommer,	at	få	den	helt	i	hus.	Jesper	deltager	bl.a.		i	Workshop	for	
Webmastere	i	den	kommende	tid.	

Medlemmer	

Fordelingen	ser	sådan	ud	dags	dato,	taget	direkte	fra	vores	hjemmeside.	I	
parentes	nævnes	tallet	fra	2016.	Det	første	tal	=	2015	



Aalborg	31(33),	Rebild	9,	Hjørring	3	(3),	Jammerbugt	4(5),	Brønderslev	1,	
Vest	Himmerland	8	(11),	Mariagerfjord	5	(10),	Frederikshavn	5(3),	Læsø	1.	

Morsø	0	I	alt	68	(74)	skoler.	

Alt	i	alt	en	minimal	fremgang.	

Tallene	er	nødvendigvis	ikke	retvisende.	

Antallet	af	skoler	er	for	nedadgående,	mens	elevtallet	stadigvæk	er	det	
samme.	Derfor	vil	elev	antallet	være	mere	retvisende.	Derfor	bør	vi	
fremover	sammenligne	de	årlige	medlemsindtægter	/kontingenter.	

Vi	håber	på	fremgang	i	medlemstallet	=	elevtallet	i	det	kommende	år.	

Kun	Læsø	og	Rebild	er	repræsenteret	af	alle	kommunens	skoler.		

Økonomi	

Det	har	været	et	godt	år.	Der	henvises	til	regnskabet.Ligner	meget	året	
2015	

Vi	forventer	et	fornuftigt	2017,	med	et	forventet	rekord	overskud	pga.	
Forårsfestivalerne.	

Konsulent	jobbet	

Er	helt	afgørende	for	Foreningens	fortsatte	ekspansion/	overlevelse.	

Vi	håber	at	kunne	beholde	konsulenten	i	de	næste	mange,	mange	år.	

Også	når	undertegnede	stopper.	

Tak	for	støtten	fra	vores	sponsorer.		

J.I.	Sport	(hovedsponsor),	A-Sport	(Hovedsponsor)	Olesen	Busser	samt	
først	og	fremmest	Nordea	fonden	(	Forårsfestivalerne)	



Aktiviteter.	

Her	skal	nævnes	nogle	udvalgte	

Basketball.	Samme	stævner,	men	kun	B-stævner	(ikke	DM	stævner)	i	
Støvring	

Håndbold.	Samme	niveau.	minus	stævne	i	Fjerritslev	

	

Høvdingebold	DM	5.klasse.	

Høvdingebold	er	stadigvæk	vores	flagskib.	Lige	nu	er	vi	i	fuld	gang	med	at	
afvikle	20	stævner	rundt	omkring	i	hele	Nordjylland.	Så	det	går	
forrygende.	

4.kl.kan	deltage	i	de	indledende	stævner.		

Nyt	stævne	i	Aalborg,	Skipper	Klement.	

Vi	forventer	flere	i	2018.Der	laves	to	finalestævner	næste	år	
Hjørring/Frederikshavn	og	Støvring.	

Tak	til	Chr.	Pedersen,	Sekretariatet.	Vi	har	et	glimrende	samarbejde.	

Volley.9.kl.	DM	stævnet	forløb	glimrende.	

Næste	år	flytter	vi	dm	stævnet	til	Løkken	Vrå	og	laver	et	B	stævne	i	
Støvring.	

Vi	håber	på	at	lave	nye	kids	volley	stævner	næste	skoleår.	Status	Quo	i	år.	

Teen	volley	blev	afviklet	for	første	gang	i	Skørping	med	STOR	succes.	

Forhåbentligt	kan	vi	lave	yderligere	1-2	stævner	

Atletik	7.kl.	



Vi	afviklede	kun	det	ene	traditionsrige	stævne	i	Skovdalen,	Aalborg.	

Vi	forventer	ikke	at	kunne	lave	flere	før	i	2019	

Kinn	Ball	Første	stævne	bliver	afviklet	i	Nørager,	Sortebakkeskolen	

Der	er	mange	tilmeldt.	Så	det	er	super.	

Floorball	5.kl..	Ingen	stævner.	Vi	håber	at	kunne	samarbejde	med	DGI	
fremover.	Måske	et	stævne	i	Hjørring	.SKOFF	2017	

DM	fodbold	6.kl	Vi	afviklede	stævner	i	Støvring	og	Hirtshals.	Vi	forventer	
nogle	stykker	flere	i	2017/18	

Forårsfestivaler	2017	

Vores	2.	FLAGSKIB	i	samarbejde	med	DGI	Nordjylland	

21	stævner	er	planlagt.	Se	listen.	Så	det	er	jo	fantastisk,	hvis	vi	får	alle	
skibe	i	havn.	

Vi	har	fået	mange	af	vore	Høvdingebold	stævneledere	til	at	stå	for	
Festivaler	(SKOFF)	

Den	ene	Forenings	SKOFF	i	Mølleparken	blev	en	meget	stor	succes.	

Vi	forventer/håber	at	alle	Skofferne	kan	gentages	i	2018.	Selvom	vi	ikke	
får	tilskud,	men	de	kan	bruges	til	at	fastholde	vore	medlemsskoler	

Kurser	

Vi	har	kun	afholdt	et	Quick	kursus	i	Frederikshavn.	Super	godt.	

Håber	vi	kan	gentage	det.	

Fremover	forsøger	vi	at	placere	kurser	fra	Nyborg	til	Nordjylland.	

F.eks.	”sæt	skolen	i	bevægelse”	



Vi	håber	på	at	kurset	den	5.okt.2017	i	Gigantium	bliver	godt.	Forventer	
150	deltagere.	I	samarbejde	med	DGI	og	Aalborg	Kommune.	

Vi	er	i	lidt	i	konkurrence	med	Idrætslærernes	Forum.	Der	afvikles	den	
samme	dag.Vi	får	se..	

	Lærer	Volley	stævnet	Gik	super	godt.	Vi	nåede	vist	loftet	for	antal	
deltagere.	Jane	styrer	stævnet	med	sikker	hånd.	

Kredsudvikling	

Vi	har	i	det	forløbne	år	haft	et	fint	kursus,	ledet	at	Helle	Glyø.	DGI	
Nordjyllands	konsulent.	

Det	var	et	positivt	og	givtigt	kursus.	Fint	at	Ditlevsen	deltog.	

Nyborg	

Solid	opbakning	fra	Chr.	Ditlevsen.	Tak	for	indsatsen!	Chr.	fik	nyt	job	pr.	
1.jan.2017,	men	heldigvis,	blev	det	Jacob	Kjær,	der	overtoget	det	ledige	
sæde.	Det	går	super	godt	med	samarbejdet.	

	

DGI	Nordjylland	

Vi	har	et	særdeles	godt	samarbejde	med	DGI,	Nordjylland	

	Jeg	holder	jævnligt	møde	i	Nordkraft	med	bl.a.	Mads,	Anja	og	Svend,	der	
hjælper	til	med	Forårsfestivalerne.	DGI	er	ligeledes	inde	over	vores	kursus	
i	Gigantium.	Vi	ser	frem	til	at	udvide	samarbejdet.	

	

	

	



Forventninger	til	2017/2018	

Der	er	behov	for	flere	elevstævner,	styrkelse	af	det	kommunale	netværk	
samt	styrkelse	af	kredsbestyrelsen.	Vi	håber	at	gentage	alle	
Forårsfestivaler.	

Styrkelse	af	samarbejdet	med	læreruddannelsen.	

Vi	håber	på	et	Super	Udviklingskursus	i	uge	38	2017	

Det	er	mange	år	siden	Nordjylland	sidst	har	afviklet	et	sådan.	

Planen	er	lagt.	

TAK	

Til	kredsbestyrelsen	for	et	utrætteligt	arbejde,	godt	humør	og	super	
sparing/opbakning	til	Formandens	virke.	

Støvring	den	5.marts	2017	

Gunnar	Sigaard	Simonsen	

Formand,	Dansk	Skoleidræt,	Nordjylland	

	

	

	

	

	


